

Närvarande: Göran Malmqvist, ordförande  
Susanne Ingemarsson, Ledamot  
Farzad Ruozi, Kassör  
Camilla Monica Grape, Ledamot  
Jarir Elyass, Suppleant  
Peter Samulesson, Suppleant  
Erik Hjert, Suppleant  
Maria Westerlund, Sekreterare

Frånvarande: -

Tid: måndag 13 juni kl. 18:00

Plats: Romansgatan 82

- §1 Mötet öppnades av ordförande Göran.
- §2 Dagordningen godkändes efter att vi lagt till punkten Övriga frågor.
- §3 Föregående mötesprotokoll, 2022-03-28 samt konstituerande mötesprotokollet, 2022-04-25, genomgicks och godkändes.

Informationsärenden:

- §4 Ekonomin är fortsatt god. Kassör Farzad bokar ett planeringsmöte med HSB om deadline för nästa årsredovisning.
- §5 Takgruppen kommer inom kort att ta kontakt med alla hushållen gällande kommande takbyte, dom kommer att ställa några frågor bl a önskemål om konstruktion i sin huskropp/länga. Samtliga hushåll har fått skriftlig information om de båda alternativen samt fått möjlighet att delta på informationsmöte med frågestund, se minnesanteckningar.

Beslutsärenden:

- §6 Anläggningsbeslutet ska ändras och Borås Mark och exploaterings avd. kan hjälpa oss med detta.  
**Beslut:**  
Styrelsen jobbar ihop med Borås Mark och exploaterings avd och får hjälp med att ändra anläggningsbeslutet.

- §7 Laddstationer, lastbalansering för bilar i garagen:  
Läsningen av laddningsboxarna är klar och första faktureringen är utskickad. För att styrelsen ska kunna hantera fakturering krävs att alla har likadana laddboxar. Av säkerhetsskäl och brandrisken är det inte tillåtet att ladda sin bil i vanliga uttag på området.

**Beslut:**

Styrelsen beslutar att alla i samfälligheten Folkvisan måste använda samma leverantör och likadana laddboxar.

Styrelsen beslutar att ingen får ladda sin bil i vanliga uttag på området.

§8 Det har inkommit förslag för uppställning av containrar på området för röjning/återvinning.

**Beslut:**

Styrelsen beslutar att beställa en övrigt-container och två häckar för elektronik som ställs på området 26-27 augusti. Tömning görs på måndagen. Mer information kommer om vad som är tillåtet och ej tillåtet att återvinna. Obs, ej Farligt avfall såsom lysrör, batterier, eternit mm.

§9 Styrelsen tycker att grannsamverkan är en god idé då grannområdena redan är igång och vi alla får möjlighet att bli informerade om vad som händer i grannskapet. Inte mycket engagemang krävs. Man tar emot information som vidarebefordras och bildar ev. en grupp.

**Beslut:**

Någon på området utanför styrelsen tillfrågas att vara kontaktperson mot Polismyndigheten.

§10 Övriga frågor.

Vi resonerar kring hur vi kan få fler till styrelsen. Camilla kollar skattereglerna för presentkort. Vi resonerar om en kunskapsbank och att gamla dokumentet Värt att veta om Folkvisan bör uppdateras. Information behöver sammanställas.

§11 Nästa möte hålls måndag 5 september på Romansgatan 98.

§12 Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Justerat:

-----  
Maria Westerlund

-----  
Göran Malmqvist